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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  ze  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Spraw  Społecznych

i Bezpieczeństwa oraz Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Wyrzysku

w dniu 26.03.2019 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”. 

Rany Ryszard Sell  powiedział, że dojdzie do spotkania w piłce siatkowej między radnymi Rady

Miejskiej w Wyrzysku, a radnymi Młodzieżowej Rady Miejskiej.  Mecz odbędzie się 4 kwietnia

o  godz.  18:00  w  hali  CKZiU.  Następnie  powiedział,  że  zgłosił  MRM  do  konkursu  Ministra

Edukacji Narodowej. Radny poinformował, że na początku kwietnia Komisja Spraw Społecznych

i Bezpieczeństwa będzie zapraszała na debatę z udziałem MRM i samorządów szkolnych. Miesiąc

kwiecień  jest  bardzo  specyficzny  w  oświacie  w  tym  roku:  egzaminy  gimnazjalne,  przerwa

świąteczna  i  dlatego  już  4  kwietnia  odbędzie  się  debata.  Następnie  radny  powiedział,  że  na

tymczasowej trasie do szkoły prowadzącej przez park idąc schodami do góry jedno drzewo jest

bardzo przechylone. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że 1 kwietnia o godz.15:00 prosi

o  zwołanie  sesji  nadzwyczajnej.  Wynika  to  z  przekształcenia  jednostki  SAM  na  jednostkę

organizacyjną i przekształcenia budżetu jednostki Samorządowej Administracji Mieskaniowej na

budżet jednostki organizacyjnej. Do 31 marca SAM funkcjonuje we wszystkich strukturach jako

zakład budżetowy, a od 1 kwietnia jako jednostka budżetowa. Pan dyrektor Chałabiś i Pani główna

księgowa  nie  mogą  zrobić  przekształcenia  na  jednostkę  31  marca.  Dopiero  rano  1  kwietnia

otrzymają  NIP i  regon.  Dopiero wtedy można procedować zmiany budżetu,  czyli  przeniesienie

środków z jednej  na  drugą  pulę.  Można to  zrobić  dopiero  wtedy gdy jednostka  jest  formalnie

zarejestrowana w związku z tym prosi,  aby radni  1 kwietnia o godz.  15:00 znaleźli  czas.  Pani

Burmistrz  dodała,  że myśli,  iż  do tego czasu uda  się  dyrektorowi wszystko pozałatwiać.  Sesja

będzie  dotyczyła  tylko  sprawy  związanej  z  przekształcenia  SAM  z  zakładu  na  jednostkę

organizacyjną, aby jednostka mogła dalej działać. Pani Burmistrz dodała, że nie będzie jej na sesji

ponieważ w tym dniu wraz z radnym Ryszardem Sellem i MRM będą w Sejmiku Województwa

Wielkopolskiego.



Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy powiedziała, że nie prześle szybciej materiałów bo nie jest

w stanie tego przygotować w związku z przejściem Samorządowej Administracji Mieszkaniowej.

Materiały  będą  dopiero  w poniedziałek.  Pani  Skarbnik  powiedziała,  że  zmiany będą  dotyczyły

umniejszenia dotacji, która jest zaplanowana, utworzenie wydatków dla tej jednostki i dochodów.

Radny Stefan Wełniak powiedział, że na ul. Kasztanowej w dwóch miejscach chodnik być może

jest źle usytuowany i woda poleci do posesji. Radny dodał, że podobno właściciel posesji  zgłosił to

już do kierownika Wiesława Nowickiego. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  wszystkie  wnioski  pisemne

i  telefoniczne  były  natychmiast  zgłaszane  wykonawcy.  Następnie  dodała,  że  podejrzewa,

iż wszystkie zostały uwzględnione ale to sprawdzi.

Radny Stefan Wełniak powiedział, że konkretnie chodzi o drugi budynek po prawej stronie za

zakrętem, mieszka tam córka Pana G.

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że czasami jest tak, że mieszkańcy

zgłaszają, że woda będzie zalewała ich posesje. Często jest tak w przypadkach, gdy odprowadzali

wodę na drogi. W momencie kiedy kwestia została ucięta, ponieważ każdy właściciel musi sam

odprowadzić wodę na swoich gruntach to wtedy są skargi. Gmina odprowadza wodę z powierzchni

jezdni i z chodników. 

Radny Stefan Wełniak powiedział, że chodzi mu o ul. Bohaterów i brakującą numerację domów.

Przy  przedszkolu  gdzie  były  zakładane  światła,  mieszka  tam  Pani  Bator,  np.  dla  jadącego

pogotowia  widoczny  jest  nr  28  (przedszkole)  i  następny  jest  nr  30  i  muszą  szukać,  a  nie  ma

informacji gdzie są te brakujące numery. 

Wiesława Krasocka – Sekretarz Gminy powiedziała, że rozmawiała z Panią Alicją i tabliczki

zostaną zamówione. 

Radny Stefan Wełniak powiedział, że taka sama sytuacja jest na ul. Leśnej. Droga prowadząca do

lasu, są tam dwa budynki, po prawej i lewej stronie. Chodzi o kwestie, żeby było oznakowane,

że dalej są budynki bo numery się kończą. Następnie radny zapytał Zastępcę Burmistrza odnośnie

ul. Lipowej?

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza powiedział,  że  natychmiast  po interwencji  radnego

zgłoszono prośbę do wykonawcy, aby zamontował stosowne znaki i aby pilnował, żeby własny

sprzęt  tamtędy  nie  przejeżdżał.  Zastępca  Burmistrza  powiedział,  że  on  z  Panią  Burmistrz  byli

świadkami takiego zdarzenia, że przed nimi ciężarowy samochód na światłach, zawrócił i w lewo

pojechał na ul. Przemysłową. 
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Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że stało się to przed ich pojazdem.

Nie są w stanie postawić strażnika, aby zabronił wjazdu. Wykonawcy tego pilnują, ale jeśli nagle

kierowca zrobi zwrot albo się wycofa i przejedzie to na to wpływu nie mają. Na radach budowy

rozmawiają na ten temat.

Radny Stefan Wełniak powiedział,  że w dniu sesji  dostają sprawozdanie Burmistrza z działań

podejmowanych w okresie międzysesyjnych. Następnie zapytał, czy radni nie mogliby otrzymywać

tego na maila, chociaż trzy dni przed sesją. 

Bogusława Jagodzińska –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  nie  ma  problemu.  Osobiście

przygotowuje sprawozdania i będzie je przekazywała trzy dni przed sesją. 

Radny Piotr Banach zapytał, czy organ prowadzący, czyli gmina ma informację odnośnie strajku

nauczycieli i jak to wygląda w gminie Wyrzysk.

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza powiedział, że w jednej placówce wszyscy nauczyciele

odstąpili od strajku, jest to przedszkole w Osieku nad Notecią. W pozostałych placówkach od 70%

do blisko 100% zagłosowano za strajkiem. Referendum pokazuje, że będą przeprowadzone akcje

strajkowe.  Razem  z  Panią  Burmistrz  przygotowują  się,  aby  wystosować  przypomnienia  do

dyrektorów o ich obowiązkach w czasie akcji strajkowych. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że najbardziej martwi się, bo jest to

czas  egzaminów  gimnazjalnych  i  szkół  podstawowych.  Ma  nadzieję,  że  1  kwietnia,

który  rząd  wyznaczył  do  rozmów z  Związkami  będzie  potraktowany  poważnie.  Natomiast  oni

zobowiążą dyrektorów, bo tyle mogą jako swoich pracowników do tego, aby zapewnili opiekę. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza powiedział, że od czwartku dyrektorzy mają obowiązek

przekazywania informacji do kuratorium i Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej. Te organy żądają

informacji na temat ewentualnej obecności lub nieobecności nauczycieli. 

Sporządziła:
A. Karowska 
podinsp. ds obsługi rady gminy
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